

nothing could be easier



cross over

Design Roland Meyer-Brühl

brühl 

PASSION FOR DESIGN · ECO-CERTIFIED · HANDCRAFTED FOR YOU

cross over stay flexible

Design Roland Meyer-Brühl

Nothing could be easier: In dem formklaren, luftig-eleganten cross over – mit ausgewogenen Proportionen und luxuriös gesteppten Oberflächen – steckt ein Feuerwerk an Multifunktionskomfort. Ein ausgefeiltes Wohnkonzept, ideal für Menschen, die flexibel leben wollen, oder für urbane Räume, wo es um smarte Lösungen geht, die auf wenig Raum viele Bedürfnisse erfüllen.

Sitz und Rücken von cross over sind in sechs Polsterquadrate unterteilt, von denen vier beweglich sind, zwei sogar in Längs- und Querrichtung. In der Grundposition als Sofa können die Rückenlehnen separat bis zur Horizontalen abgesenkt werden. So entsteht im Handumdrehen eine bequeme Doppelliege. Zusätzlich können dann die zwei äußeren Polsterquadrate der Liegefläche (hier links) zur Längsseite hin hochgestellt werden. Das Ergebnis ist eine gemütliche Doppel-Lounge-Liege, ebenfalls mit verstellbarer Rückenlehne. Für noch mehr Komfort lässt sich mit den großen losen Polsterkissen die Sitztiefe regulieren, während die zusätzlichen kleinen Seitenkissen Kopf oder Arm stützen.

Dank hochwertigster Polstermaterialien sowie einem integrierten Federkern in Sitz und Rücken ist der Komfort von cross over in jeder Position unübertroffen. Die Bezüge sind abziehbar und erneuerbar. Das filigrane Untergestell wird in Chrom oder schwarz pulverbeschichtet angeboten. Rollen im Sofarücken sorgen für Mobilität.

Nothing could be easier: cross over's airy, elegant and clear design, with its well-balanced proportions and luxurious quilted surfaces, harbours a veritable bonfire of multifunctional comfort. A sophisticated furnishing concept, ideal for people who want to live flexibly or for urban homes where smart solutions are called for that meet numerous requirements in a compact space.

cross over's seat and back are divided into six upholstered squares, of which four are movable; two of these can even be moved horizontally as well as vertically. In the basic position as a sofa, the backrests can be lowered separately all the way down to create a comfortable double bed in seconds. In addition, the two outer upholstered squares of the bed (here on the left) can then be raised towards the longer side. The result is a double-bed sized lounger, also with an adjustable backrest. For even more comfort, the large, loose upholstered cushions can be used to adjust the seat depth, whilst the additional small side cushions support your head or arm.

Thanks to premium-quality upholstery materials, as well as an integrated sprung core in the seat and back, cross over's comfort in any position is unparalleled. The covers are removable and can be replaced. The graceful base frame is available in chrome or black powder-coated metal. Castors on the back of the sofa ensure mobility.



expertly handcrafted



DEN SOFTEN, LUXURIÖS GESTEPPTEN POLSTERFLÄCHEN VON CROSS OVER – HIER MIT WEICHEN, LEBENDIG CHANGIERENDEN VELOURSBEZÜGEN – SIEHT MAN IHREN HOHEN KOMFORT UND DIE EXZELLENT VERARBEITUNG FÖRMLICH AN. SIE LADEN DAZU EIN, ES SICH BEQUEM ZU MACHEN. ZUGLEICH SORGT DIE LEICHTIGKEIT DES UNTERGESTELLS UND DIE SYMMETRIE DER POLSTERQUADRATE DAFÜR, DASS SICH AUCH DER DYNAMISCHE UND KONSTRUKTIVE CHARAKTER DES DESIGNS ENTFALDET. SESSEL: VICTOR.

Sofa B / T / H 202 / 105–135 / 86–95 cm, Liegefläche 200 x 135 cm
Loungesessel B / T / H 77 / 88–110 / 108 cm

YOU CAN LITERALLY TELL HOW COMFORTABLE AND WELL-CRAFTED CROSS OVER IS JUST BY LOOKING AT ITS SOFT, LUXURIOUS QUILTED UPHOLSTERED SURFACES – HERE COVERED IN SOFT VELOUR WITH A LIVELY SHIMMER. THEY INVITE YOU TO GET COMFORTABLE. AT THE SAME TIME, THE LIGHTNESS OF THE BASE FRAME AND THE SYMMETRY OF THE UPHOLSTERED SQUARES ENSURE THAT THE DESIGN CAN ALSO FULLY DEVELOP ITS DYNAMIC AND STRUCTURAL CHARACTER. ARMCHAIR: VICTOR.

Sofa w / d / h 202 / 105–135 / 86–95 cm, Liegefläche 200 x 135 cm
Loungechair w / d / h 77 / 88–110 / 108 cm

relaxation in
every direction



ENTSPANNUNG, DIE KEINE WÜNSCHE OFFENLÄSST: BEIM SITZEN IN LÄNGSRICHTUNG BIETET CROSS OVER ZWEI HERRLICH GEMÜTLICHE LOUNGEPLÄTZE, AUF DENEN MAN DIE BEINE AUSSTRECKEN KANN. AUF DER LIEGEFLÄCHE FINDEN EBENFALLS ZWEI PERSONEN PLATZ. DANK DER ROLLEN LÄSST SICH CROSS OVER BEI BEDARF LEICHT BEWEGEN.

Sofa B / T / H 202 / 105-135 / 86-95 cm, Liegefläche 200 x 135 cm

RELAXATION THAT LEAVES NOTHING TO BE DESIRED: WHEN SITTING LENGTHWAYS, CROSS OVER OFFERS TWO WONDERFULLY COMFORTABLE LOUNGING SEATS YOU CAN STRETCH YOUR LEGS OUT ON. IT ALSO OFFERS ROOM FOR TWO WHEN LYING DOWN. THANKS TO THE CASTORS, CROSS OVER IS EASY TO MOVE, IF NECESSARY.

sofa w / d / h 202 / 105-135 / 86-95 cm, sleeping platform 200 x 135 cm

it's your choice



VOM SITZEN BIS HIN ZUM LIEGEN UND SCHLAFEN BIETET CROSS OVER ZAHLEICHE MÖGLICHKEITEN. AUSPROBIEREN ERWÜNSCHT! ZAHLEICH SIND AUCH DIE MÖGLICHKEITEN DER INDIVIDUELLEN GESTALTUNG DER BEZÜGE – HIER IN LUXURIÖS CHANGIERENDEM VELOURS.

CROSS OVER OFFERS A WIDE SPECTRUM OF SITTING, RECLINING AND SLEEPING OPTIONS. WHY NOT TRY THEM ALL! THE RANGE OF POSSIBILITIES FOR CUSTOMISING THE COVERS – SHOWN HERE IN LUXURIÖUSLY SHIMMERING VELOUR – IS JUST AS WIDE.

material matters



FARB- UND MATERIALAKZENTE NACH WUNSCH: HIER IST EIN EINZELNES KISSEN IN VELOURS MIT BEZÜGEN AUS EINEM STRUKTURSTOFF MIT RECYCLINGFASER-ANTEIL KOMBINIERT. DA ALLE BEZÜGE ABZIEHBAR UND ERNEUERBAR SIND, LASSEN SICH ÄNDERUNGEN GANZ LEICHT VORNEHMEN.

CUSTOM COLOUR AND MATERIAL ACCENTS: HERE, A SINGLE VELOUR-COVERED CUSHION HAS BEEN COMBINED WITH COVERS MADE FROM A TEXTURED FABRIC WITH A RECYCLED FIBRE CONTENT. AS ALL COVERS ARE REMOVABLE AND CAN BE RENEWED, IT IS EASY TO MAKE CHANGES.



cross over –
nothing could be easier

ECOLOGICAL · SUSTAINABLE · CLIMATE-NEUTRAL



www.blaue-engel.de/uz117



BRUEHL.COM